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խնդիրներ
10.12.2012 08:56

Մարդու իրավունքները խախտվում են, սակայն մենքApply համապատասխան մեխանիզմներ
չունենք, որպեսզի դրանք վերականգնենք։ Այս մասին այսօր լրագրողների հետ հանդիպման
ժամանակ ասաց ԱԺ անկախ պատգամավոր Էդմոն Մարուքյանը:

Վերջինս կարծիք հայտնեց, որ դեռևս չլուծած խնդիրներ կան: «Դատարանները որպես
խափանման միջոց կալանքն են ընտրում, ինչի արդյունքում էլ մենք ունենում ենք
գերծանրաբեռնված քրեակատարողական հիմնարկներ»,-ասաց Մարուքյանը, հավելելով,
որ դատական համակարգում շարունակում ենք ունենալ լուրջ խնդիրներ:
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